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Protokół nr 78/2022 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 31.08.2022 

PROTOKÓŁ NR 78/2022 

z LXXVIII SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej w dniu 31 sierpnia 2022 r. 

 

 

 

LXXVIII sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze 

Kalwarii, przy ul. Porucznika Jana Białka 9 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

Link do nagrania: https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/29111/sesja-rady-miejskiej-

g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxxviii-w-dniu-31-sierpnia-2022-godz-1430.htm 

 

1. Otwarcie LXXVIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 14:30 otworzyła 

LXXVIII sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagranie obrad będzie udostępnione w 

Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. 

Ponadto poinformowała o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów o 

ochronie danych osobowych. 

Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdziła 

prawomocność obrad. 

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. 

Obecni: 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran 

3. Monika Bolek 

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jan Jarosz 

6. Teresa Jędral 

7. Wojciech Kochański (obecny od godz.15:05) 

8. Szymon Krupa 

9. Czesława Iwona Książek 

10. Beata Mika 

11. Bożena Molak 

12. Zenon Nadstawny 

13. Beata Polaczyńska (obecna od 14:57) 

14. Andrzej Posiewka (obecny od 14:42) 

15. Jakub Rącz 

16. Jan Rokita 

17. Iwona Szymańska 

18. Tomasz Ura 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/29111/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxxviii-w-dniu-31-sierpnia-2022-godz-1430.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/29111/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxxviii-w-dniu-31-sierpnia-2022-godz-1430.htm
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19. Urszula Wroniewicz 

20. Rozalia Zdulska 

Nieobecny: 

1.Jacek Gliński 

 

W załączeniu do protokołu: 

-lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych wygenerowanym z systemu 

eSesja załącznik nr 1; 

-lista obecności przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

gminy załącznik nr 2; 

-lista obecności gości załącznik nr 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Fedynicz-Komosa powitała przybyłych na sesję 

Radnych, Burmistrza A. Strzyżewskiego oraz Zastępcę Burmistrza M. Baja, Skarbnika 

Gminy E.Sobiepanek, pracowników urzędu, mieszkańców oraz Panią A.Fedynicz Dyrektor 

Przedszkola Samorządowego nr 1 w Górze Kalwarii.  

 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej A.Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek obrad:  

1. Otwarcie LXXVIII sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podziękowania dla Pani A.Fedynicz Dyrektor Przedszkola Samorządowego nr 1 w 

Górze Kalwarii w związku z zakończeniem pełnienia funkcji dyrektora. 

4. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

5. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra 

Kalwaria - teren pomiędzy ulicami Rybie i Zakalwaria. 

6. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – teren 

pomiędzy ulicami Rybie i Zakalwaria cz. I 

7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi  Baniocha - osiedle Wilczynek. 

8. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Kąty-cz. I . 

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Wojciechowice - część północna I 

10. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Dobiesz - część I 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

12. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031. 

13. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołów z LXXV sesji w dniu 29.06.2022; z  LXXVI 
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nadzwyczajnej sesji w dniu 01.07.2022 r. oraz  LXXVII nadzwyczajnej sesji w dniu 

02.08.2022 r  

14. Sprawy różne: 

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi, 

b) pytania radnych i odpowiedzi, 

c) wolne wnioski, 

d) informacje. 

15. Zamknięcie LXXVIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art.20 ust 1 ustawy o samorządzie gminnym wraz 

z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4.  

 

Punkt 3. Podziękowania dla Pani Anny Fedynicz Dyrektor Przedszkola Samorządowego  

nr 1 w Górze Kalwarii w związku z zakończeniem pełnienia funkcji dyrektora. 

Przewodnicząca A.Fedynicz-Komosa, Burmistrz A.Strzyżewski, Zastępca Burmistrza M.Baj, 

Pan B.Wrochna, Radna C. Książek oraz pozostali goście uroczyście podziękowali Pani 

Annie Fedynicz za 15 lat pełnienia funkcji Dyrektora Przedszkola Samorządowego nr 1  

w Górze Kalwarii. 

 

Punkt 4. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

Szczegóły sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria w okresie 

od 29 czerwca 2022 r. do 31 sierpnia 2022 r. 

 

I.  Wykaz podjętych zarządzeń: 

1 ORG.0050.123.2022 29.06.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok 

2 ORG.0050.124.2022 30.06.2022  w sprawie zmian w budżecie 

3 ORG.0050.125.2022 30.06.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok 

4 ORG.0050.126.2022 30.06.2022 

w sprawie ustalenia podstawowej kwoty dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego 

5 ORG.0050.127.2022 30.06.2022 

w sprawie powołania komisji odbioru końcowego  

w ramach zadania pod nazwą "Wyposażenie 

kotłowni świetlicy wiejskiej w Czarnym Lesie" 

6 ORG.0050.128.2022 30.06.2022 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Ośrodka Kultury w Górze Kalwarii za 2021 rok 

7 ORG.0050.129.2022 30.06.2022 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Górze Kalwarii za 

2021 rok 

8 ORG.0050.130.2022 01.07.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok. 

9 ORG.0050.131.2022 05.07.2022 w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do 
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przeprowadzenia naboru na wolne stanowisko 

urzędnicze, kierownicze - audytora wewnętrznego 

w Urzędzie Miasta i Gminy 

10 ORG.0050.132.2022 08.07.2022 

w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Kawalerów Orderu Uśmiechu  

w Czersku 

11 ORG.0050.133.2022 08.07.2022 

w sprawie powołania Komisji otwierającej koperty  

z ofertami w konkursie na wybór Agenta Emisji 

Obligacji dla Gminy Góra Kalwaria 

12 ORG.0050.134.2022 08.07.2022 

w sprawie wprowadzenia zmian w regulaminie 

organizacyjnym Urzędu Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria 

13 ORG.0050.135.2022 11.07.2022 w sprawie zmian w budżecie 

15 ORG.0050.136.2022 11.07.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok 

16 ORG.0050.137.2022 11.07.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego w 

ramach zadania pod nazwą "Budowa oświetlenia ul. 

Pijarskiej w Górze Kalwarii" 

17 ORG.0050.138.2022 12.07.2022 

w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej do 

przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego 

na stopień nauczyciela mianowanego Pani Izabeli 

Gajewskiej 

18 ORG.0050.139.2022 27.07.2022 
w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora 

Przedszkola Samorządowego nr 1 w Górze Kalwarii 

19 ORG.0050.140.2022 27.07.2022 

w sprawie przedłużenia powierzenia stanowiska 

dyrektora Szkoły Podstawowej im. Kazimierza 

Górskiego w Czaplinku 

20 ORG.0050.141.2022 27.07.2022 
w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Szkoły 

Podstawowej im. Orła Białego w Brześcach 

21 ORG.0050.142.2022 29.07.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego  

w ramach zadania pod nazwą „Rozbudowa placu 

zabaw w Wólce Załęskiej” 

22 ORG.0050.143.2022 02.08.2022 
w sprawie zmian plany jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022r. 

23 ORG.0050.144.2022 03.08.2022 w sprawie zmian w budżecie 

24 ORG.0050.145.2022 03.08.2022 
w sprawie zmian plany jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022r. 

25 ORG.0050.146.2022 09.08.2022 

 W sprawie powołania Komisji odbioru końcowego  

w ramach zadania pod nazwą „Wykonanie altany  

drewnianej w miejscowości Czarny Las”  

26 ORG.0050.147.2022 09.08.2022 

w sprawie powołania Komisji odbioru końcowego  

w ramach zadania pod nazwą „Budowa 

monitoringu placu zabaw w Sierzchowie” 
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27 ORG.0050.148.2022 11.08.2022 

w sprawie opracowania materiałów planistycznych 

do projektu budżetu Gminy Góra Kalwaria na 2023 

rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Góra Kalwaria 

28 ORG.0050.149.2022 17.08.2022 w sprawie zmian w budżecie gminy 

29 ORG.0050.150.2022 17.08.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok 

30 ORG.0050.151.2022 19.08.2022 

w sprawie ustalenia podstawowej kwoty dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego 

 

II. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

 

Tydzień 26 (30.06-03.07) 

- spotkanie z sołtysem wsi Sobików w sprawach bieżących 

- spotkanie z sołtysem wsi Wojciechowice w sprawach bieżących  

- spotkanie z przedstawicielami GDDKiA w sprawie kończącego się remontu  

ul. Pijarskiej i Dominikańskiej 

- udział w nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

- udział w imprezie plenerowej „Wianki na Urzeczu” 

 

Tydzień 27 (04.07-10.07) 

- spotkanie z przedstawicielem firmy kompleksowo zajmującej się panelami 

fotowoltaicznymi  

- udział w imprezie „Słoneczna Góra” na rynku w Górze Kalwarii 

- wizyta w Szkole Podstawowej w Coniewie - zakończenie warsztatów teatralnych 

organizowanych na półkoloniach 

- udział w pikniku rodzinnym organizowanym prze sołectwo Czaplinek 

 

Tydzień 28 (11.07-17.07) 

- spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia Archiwistów Polskich w sprawie 

montażu hydrantów przeciwpożarowych w Łubnej, przy siedzibie stowarzyszenia 

- udział w uroczystościach z okazji 1. rocznicy powstania klubu Senior+ Wisełka 

- udział w pikniku rodzinnym w Pęcławiu 

- udział w imprezie „Słoneczna Góra” 

- wizyta w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim w celu podpisania umowy  

o dofinansowanie projektu „Zakup sprzętu i oprogramowania dla 11 szkół Gminy 

Góra Kalwaria, umożliwiającego nowoczesne formy nauczania z wykorzystaniem TIK 

oraz zapewnienie narzędzi do nauki zdalnej na wypadek powtórzenia  

lub przedłużenia się epidemii COVID-19” 

 

Tydzień 29 (18.07-24.07) 
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- udział w Święcie Policji organizowanym w Urzędzie Miasta i Gminy Konstancin-

Jeziorna 

- wizyta w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim w celu podpisania umów  

na dofinansowanie przebudowy ul. Krótkiej w Cendrowicach, budowę toru 

rowerowego oraz boiska do streetball wraz z infrastrukturą towarzyszącą, remont 

strażnicy OSP w Górze Kalwarii oraz zakupu pojazdu ratowniczo-gaśniczego  

dla OSP Cendrowice 

 

Tydzień 30 (25.07-31.07) 

- spotkanie z mieszkańcami osiedla „ Ankra” w sprawie dróg osiedlowych 

- udział w uroczystym wręczeniu promesy na dofinansowanie budowy drogi  

w Moczydłowie finansowanej z programu Polski Ład  

 

Tydzień 31 (01.08-07.08) 

- udział w uroczystościach z okazji rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego przy 

obelisku przy ul. Białka 

- spotkanie z przedstawicielami jednostek samorządowych gminy w sprawie promocji 

oferty „Po godzinach” 

- udział w nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

- udział w posiedzeniu komisji urbanistycznej 

- spotkanie z sołtysem wsi Brześce w sprawach bieżących 

- spotkanie z radnymi i sołtysami w sprawie studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego 

- udział w pikniku organizowanym przez OSP Pęcław 

 

Tydzień 32 (08.08-14.08) 

- spotkanie z prezesem Kolei Mazowieckich w sprawie postulatów mieszkańców 

dotyczących zmian w rozkładach jazdy pociągów 

- wizyta w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim w celu podpisania umowy  

dotacyjnej na zadanie pod nazwą „Otwarcie nowych terenów inwestycyjnych 

poprzez budowę sieci wodno-kanalizacyjnej w miejscowości Łubna” 

- spotkanie ze wspólnotą mieszkaniową bloku przy ul. Chopina 11a w sprawie 

wodociągu 

- spotkanie z emerytowanym kapitanem żeglugi morskiej w sprawie turystycznego 

wykorzystania akwenów wodnych na terenie gminy 

- spotkanie z sołtysem wsi Cendrowice w sprawach bieżących 

- udział w pikniku organizowanym przez OSP Cendrowice 

 

Tydzień 33 (15.08-21.08) 

- spotkanie z sołtysem wsi Wojciechowice w sprawach bieżących 

- spotkanie z mieszkańcami ul. Zacisze w sprawie planowanej budowy ul. Długiej  

w Moczydłowie 
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- spotkanie z przedstawicielem Miejskiego Klubu Sportowego „Korona” w sprawach 

bieżących 

 

Tydzień 34 (22.08-28.08) 

- spotkanie z przedstawicielami Mazowieckiego Związku Piłki Nożnej w sprawie 

organizacji turnieju piłkarskiego 

- wizyta w Ośrodku Sportu i Rekreacji przy ul. Pijarskiej (basen), ocena koniecznych 

potrzeb i remontów w obiekcie   

- objazd gminnych szkół i przedszkoli przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego 

- spotkanie na plebani kościoła w Czersku w sprawie budowy kanalizacji na terenie 

kościelnym 

- wręczenie nominacji czterem dyrektorom gminnych placówek oświatowych  

- udział w naradzie dyrektorów gminnych szkół i przedszkoli 

- udział w zebraniu wiejskim sołectwa Czachówek, Czaplinek i Wólka Załęska 

- udział w turnieju tenisowym o puchar Burmistrza w Strefie Aktywności w Górze 

Kalwarii 

- spotkanie z Radnymi w sprawie planu zagospodarowania terenu ulicy Polnej w 

zakresie rozwiązań hydrologicznych 

 

Tydzień 35 (29.08-31.08) 

- powołanie oraz spotkanie Sztabu Kryzysowego w związku z sytuacją na rynku 

energetycznym 

- spotkanie z przedstawicielką Związku Emerytów w sprawach bieżących 

- spotkanie z przedstawicielem mniejszości żydowskiej w sprawie zabytków 

pożydowskich znajdujących się w mieście 

- udział w sesji Rady Miejskiej 

- spotkanie w sprawie projektu drogi w Lininie 

 

III. Inwestycje rozpoczęte 

- Doposażenie placu zabaw w Czaplinku 

Wykonawca: Logos Joanna Smolaga 

Wartość robót – 20.000,00 zł 

Termin zakończenia – 15.09.12.2022 

- Budowa altany drewnianej w m. Czarny Las 

Wykonawca: Altany Paweł Chrzan 

Wartość robót – 15.400,00 zł 

Termin zakończenia – 15.09.2022 

- Budowa monitoringu placu zabaw w Sierzchowie 

Wykonawca TITAK-SYSTEM J. Ołtarzewski 

Wartość robót: 20.000,00 zł 

Termin zakończenia – 15.09.2022 

- Budowa wybiegu dla psów  

Wykonawca: Bliźniaki M. Lech 
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Wartość robót: 15.000,00 zł 

Termin zakończenia – 12.08.2022 

- Budowa oświetlenia ulicznego ul. Sienkiewicza w Tomicach 

Wykonawca: Instalatorstwo Elektryczne Jerzy Bichta 

Wartość robót – 13.500,00 zł 

Termin zakończenia – 20.12.2022 

- Budowa budynku zaplecza sportowo-rekreacyjnego w Sierzchowie 

Wykonawca: Zakład Usług Remontowo-Budowlanych Seweryn Kowalczyk 

Wartość robót – 60.000,00 zł 

Termin zakończenia – 20.12.2022 

- Budowa kulturalnej ścieżki rowerowej Etap I 

Wykonawca: Cermat-Prodbet 

Wartość robót – 952.609,35 zł 

Termin zakończenia – 11.12.2022 

- Budowa chodnika wzdłuż ul. Ogrodowej w Dobieszu 

Wykonawca: MEGMA Sp. z o.o. 

Wartość robót – 46.100,00 zł 

Termin zakończenia – 20.12.2022 

- Budowa chodnika wzdłuż ul. Szkolnej w Dobieszu 

Wykonawca: MEGMA Sp. z o.o. 

Wartość robót – 70.000,00 zł 

Termin zakończenia – 20.12.2022 

- Budowa drogi w Lininie 

Wykonawca: KPK_Projekt K. Polakowski 

Wartość robót – 317.340,00 zł 

Termin zakończenia – 01.02.2024 

- Budowa altany drewnianej w m. Czarny Las 

Wykonawca: TOMBRUK T. Stepien 

Wartość robót – 4.600,00 zł 

Termin zakończenia – 15.09.2022 

- Modernizacja oświetlenia ulicznego w Sołectwie Brześce 

Wykonawca: Instalatorstwo Elektryczne Jerzy Bichta 

Wartość robót – 20.000,00 zł 

Termin zakończenia – 31.08.2022 

- Modernizacja oświetlenia ulicznego we wsi Buczynów-Aleksandrów 

Wykonawca: Instalatorstwo Elektryczne Jerzy Bichta 

Wartość robót – 20.000,00 zł 

Termin zakończenia – 31.08.2022 

- Rozbudowa placu zabaw i siłowni zewnętrznej Cendrowice/Sobików 

Wykonawca: Logos Joanna Smolaga 

Wartość robót – 21.000,00 zł 

Termin zakończenia – 30.10.12.2022 

- Budowa oświetlenia ulicznego we wsi Podosowa 
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Wykonawca: Instalatorstwo Elektryczne Jerzy Bichta 

Wartość robót – 19.500,00 zł 

Termin zakończenia – 23.09.2022 

- Budowa oświetlenia ul. Lawendowej w Kątach 

Wykonawca: Instalatorstwo Elektryczne Jerzy Bichta 

Wartość robót – 19.500,00 zł 

Termin zakończenia – 23.09.2022 

 

IV. Inwestycje zakończone 

- Wyposażenie Kotłowni w budynku świetlicy wiejskiej w Czarnym Lesie. 

- Doposażenie placu zabaw w Czaplinku. 

- Budowa oświetlenia ul. Pijarskiej w Górze Kalwarii. 

- Budowa wybiegu dla psów. 

- Wykonanie  altany drewnianej w Czarnym Lesie. 

- Budowa monitoringu placu zabaw w Sierzchowie. 

- Modernizacja oświetlenia ulicznego we wsi Buczynów-Aleksandrów 

- Modernizacja oświetlenia ulicznego w Sołectwie Brześce. 

- Rozbudowa placu zabaw w Wólce Załęskiej. 

 

V. Stan zatrudnienia 

- Urząd Miasta i Gminy – 94 osoby + 3 osoby finansowane z PUP 

- Straż Miejska – 7 osób 

- OSP – 4 osoby 

- ZOPO – 16 osób 

- OPS – 39 osób 

- Biblioteka – 9 osób 

- Ośrodek Kultury – 23 osoby 

- OSiR -  49 osób 

- ABK - 18 osób 

- ZGK - 83 osoby 

 

Pytania do sprawozdania burmistrza zgłosili: 

Radna A. Fedynicz-Komosa poprosiła o informację czy na spotkanie z przedstawicielami 

GDDKiA w sprawie kończącego się remontu ul. Pijarskiej i Dominikańskiej były poruszone 

kwestie przedłużenia chodnika od przystanku autobusowego do wiaduktu, wysypania 

destruktem pobocza wzdłuż ul. Pijarskiej, oraz stojącej woda po opadach deszczu przy ul. 

Partyzantów. Zapytała o spotkanie w sprawie projektu drogi w Lininie. 

Radny S.Krupa zapytał czy na spotkaniu dotyczącym spotkania i powołania Sztabu 

Kryzysowego w związku z sytuacją na rynku energetycznym zapadły jakieś konkretne 

decyzje, zapytał czy spotkania będą odbywały się cykliczne na których będą ustalane 

strategie dotyczące dalszych działań związanych z kryzysem energetycznym 

Radna T. Jędral zapytała o spotkanie z emerytowanym kapitanem żeglugi morskiej w 

sprawie turystycznego wykorzystania akwenów wodnych na terenie gminy. 
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Radna C. Książek zapytała o spotkanie z mieszkańcami osiedla „ Ankra” w sprawie dróg 

osiedlowych. 

Burmistrz A.Strzyżewski, poinformował, że spotkanie z przedstawicielami GDDKiA w 

sprawie remontu ul. Pijarskiej i Dominikańskiej odbyło się na ostatnim etapie prac 

remontowych i w związku z postulatami jakie miała gmina. Dodał, że zakres prac polegał 

na remoncie pasa drogowego, a nie modernizacji czy przybudowie. Nadmienił, że w 

zamian za wymianę chodnika przy ul. Pijarskiej przy basenie został wykonany chodnik do 

przystanków autobusowych. Odpowiadając na pytanie dotyczące ul. Partyzantów 

poinformował, iż był składany wniosek w tej sprawie, natomiast na tym etapie realizacji 

remontu nie było możliwości usunięcia zapadliska, gdyż należało by wykonać dodatkowe 

prace z tym związane. Poinformował, iż po zakończonym remoncie ul. Pijarska od 

ul.Wyszyńskiego w stronę basenu została przekazana gminie i w dalszych etapach będą 

dokonywane prace związane z zastoiskami na ul.Partyzantów oraz na ul.Mickiewicza, 

dodał, że od ul. Wyszyńskiego w stronę Czerska drogą zarządzać będzie Mazowiecki 

Zarząd Dróg Wojewódzkich. Odpowiadając na pytanie dotyczące spotkania i powołania 

Sztabu Kryzysowego poinformował, iż na spotkaniu obecni byli przedstawiciele jednostek 

gminnych. Burmistrz A Strzyżewski omówił jakie kwestie były poruszane na spotkaniu i z 

jakimi problemami może borykać się gmina podczas kryzysu energetycznego podczas 

tegorocznej zimy.  

Odpowiadając Radnej T.Jędral Burmistrz poinformował, iż na terenie gminy mieszka 

kapitan żeglugi morskiej, który chciałby prowadzić zajęcia z dziećmi i młodzieżą w 

zakresie żeglarstwa. Dodał, że było to wstępne spotkanie w tym zakresie i gmina rozważy 

możliwość wsparcia tej inicjatywy.  

Zastępca Burmistrza M.Baj odpowiadając na zadane pytanie dotyczące spotkania w 

sprawie projektu drogi w Lininie, poinformował, iż wykonawca przedstawił trzy koncepcje 

remontu drogi. Po krótce przedstawił, jak wyglądają te koncepcje oraz dodał, że jak tylko 

gmina otrzyma kosztorys będzie możliwe zorganizowanie spotkania z radnymi, 

mieszkańcami i właścicielami działki. Odpowiadając na temat spotkania z mieszkańcami 

osiedla „Ankra” w sprawie dróg osiedlowych poinformował, iż spotkanie dotyczyło głownie 

zapytań mieszkańców jak będzie wyglądała dalsza procedura związana z budową drogi 

osiedlowej.  

Radna C.Książek (Ad Vocem) zadała pytanie jak w dobie kryzysu energetycznego będzie 

wyglądała sytuacja szkół. Zastępca Burmistrza M. Baj poinformował, iż odbyło się 

spotkanie z dyrektorami szkół i przedszkoli z terenu gminy, dyrektorzy szkół do drugiej 

połowy września zostali zobligowani do przedstawienia wstępnej kalkulacji i oszacowania 

zwiększonych kosztów energii elektrycznej oraz przedstawienia informacji z jakiego źródła 

ciepła korzystają. Dodał, iż na sesji październikowej zostanie przedstawione  

podsumowanie z przygotowanej przez dyrektorów kalkulacji. Zwrócił uwagę na fakt, iż 

środki przeznaczone na energię elektryczną oraz ogrzewanie w szkołach 

prawdopodobnie nie wystarczą do końca roku. 

Radna T.Jędral (Ad Vocem) wracając do spotkania z emerytowanym kapitanem żeglugi 

morskiej zapytała, czy był już zaproponowany jakiś konkretny akwen np. w Baniosze.  

Zwróciła uwagę na fakt, iż  akweny są dzierżawione przez koła rybackie. Burmistrz 



11 z 19 

Protokół nr 78/2022 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 31.08.2022 

A.Strzyżewski stwierdził, że „glinianki” są bardzo dobrym miejscem do prowadzenia zajęć 

praktycznych i wszelkie szczegóły na pewno uda się doprecyzować z dzierżawcą.    

Radny J.Rokita zapytał o spotkanie na plebani kościoła w Czersku w sprawie budowy 

kanalizacji na terenie kościelnym, odnosząc się do spotkania dotyczącego powołania oraz 

posiedzenia Sztabu Kryzysowego w związku z sytuacją na rynku energetycznym zapytał 

czy w przypadku braku wsparcia ze strony rządowej  gminne  inwestycje są zagrożone 

pod względem finansowania, poprosił również o dane kapitana żeglugi morskiej. 

Burmistrz A.Strzyżewski odpowiadając na pytanie  dotyczące kryzysu energetycznego 

poinformował, iż rosnące koszty związane z wydatkami na ogrzewanie oraz energię 

elektryczną będą miały bardzo duży wpływ na przyszłoroczne inwestycje w gminie.  

Burmistrz A. Strzyżewski poinformował, iż na spotkaniu na plebani kościoła w Czersku w 

sprawie budowy kanalizacji na terenie kościelnym były omawiane kwestie 

współfinansowania przez gminę i kościół planowanej inwestycji.  

Radny W. Kochański (Ad Vocem) zaproponował, aby na zajęcia praktyczne z kapitanem 

żeglugi morskiej wziąć pod uwagę port. Zapytał czy na spotkaniu z GDDKiA była 

poruszona sprawa obiegu obwodnicy do CPK oraz czy na spotkaniu z  prezesem Kolei 

Mazowieckich  w sprawie postulatów mieszkańców dotyczących zmian w rozkładach jazdy 

pociągów była poruszona kwestia użyczenia terenu przy stacji PKP w celu utworzenia, 

przeniesienia zajezdni autobusowej.   

Burmistrz A. Strzyżewski poinformował, iż zaproponuje możliwość prowadzenia zajęć w 

porcie kapitanowi żeglugi morskiej. Dodał, iż GDDKiA nie zajmuje się centralnym portem 

komunikacyjnym, a spotkanie związane było z remontu ul.Pijarskiej i Dominikańskiej.  

Burmistrz M. Baj poinformował, iż spotkanie z  prezesem Kolei Mazowieckich nie 

dotyczyło kwestii parkingu park-and-ride przy ul.Skierniewickiej, natomiast  dotyczyło 

likwidacji bezpośredniego połączenia kolejowego  między Górą Kalwarią  a Warszawą. W 

związku z wprowadzeniem nowego taboru i nie dostosowanymi peronami w Górze 

Kalwarii oraz Czachówku Wschodnim była propozycja rozdzielenia połączenia z 

koniecznością przesiadki. Na spotkaniu Polskie Linie Kolejowe do czerwca 2023 

zobowiązały się do przebudowy peronów, które będą dostosowane do nowego taboru, 

natomiast do tego czasu trasa pomiędzy Góra Kalwarią, a Warszawą będzie obsługiwana 

przez pociągi starego typu.  

 

5.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra 

Kalwaria - teren pomiędzy ulicami Rybie i Zakalwaria. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu miasta Góra Kalwaria - teren pomiędzy ulicami Rybie i Zakalwaria. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0,WSTRZYMUJĘSIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk,Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz,Teresa Jędral,Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, 

IwonaSzymańska,Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zenon Nadstawny 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Glińsk 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXVIII/687/2022 

 

6.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – teren 

pomiędzy ulicami Rybie i Zakalwaria cz. I 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla fragmentu miasta Góra 

Kalwaria – teren pomiędzy ulicami Rybie i Zakalwaria cz. I 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 19, PRZECIW: 0,WSTRZYMUJĘSIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk,Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz,Teresa Jędral,Wojciech Kochański,Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, 

IwonaSzymańska,Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zenon Nadstawny 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Glińsk 
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➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXVIII/688/2022 

 

7.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi  Baniocha - osiedle Wilczynek. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi  Baniocha - 

osiedle Wilczynek. 

 

Wyniki głosowania:  

ZA: 19, PRZECIW: 0,WSTRZYMUJĘSIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk,Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz,Teresa Jędral,Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, 

IwonaSzymańska,Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zenon Nadstawny 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXVIII/689/2022  

 

8.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Kąty-cz. I . 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Kąty-cz. I . 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0,WSTRZYMUJĘSIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk,Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz,Teresa Jędral,Wojciech Kochański, 

Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, 

Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, IwonaSzymańska,Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zenon Nadstawny 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXVIII/690/2022  

 

9.Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Wojciechowice - część północna I 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Wojciechowice - część północna I 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0,WSTRZYMUJĘSIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk,Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz,Teresa Jędral,Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, 

IwonaSzymańska,Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Zenon Nadstawny 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXVIII/691/2022 

 

10.Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu wsi Dobiesz - część I.  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu wsi Dobiesz - część I 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 20, PRZECIW: 0,WSTRZYMUJĘSIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk,Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz,Teresa Jędral,Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, IwonaSzymańska,Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXVIII/692/2022  

 

11.Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 

rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0,WSTRZYMUJĘSIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk,Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz,Teresa Jędral,Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

IwonaSzymańska,Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 
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NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXVIII/693/2022  

 

12.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0,WSTRZYMUJĘSIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk,Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jan 

Jarosz,Teresa Jędral,Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

IwonaSzymańska,Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

 

WSTRZYMUJĘSIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Gliński 

 

➢ Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXVIII/694/2022 

 

13.Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołów z LXXV sesji w dniu 29.06.2022; z  LXXVI 

nadzwyczajnej sesji w dniu  01.07.2022 r. oraz  LXXVII nadzwyczajnej sesji w dniu 

02.08.2022 r 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że do ww. 

protokołów nie wpłynęły uwagi. 

 

Punkt 14. Sprawy różne: 

a)pytania mieszkańców i odpowiedzi 

Radny S.Krupa w imieniu sołtysa wsi Czachówek Pani Izabeli Banasiak-Matusik odczytał 

podziewanie dla władz gminy, dyrektorów szkół i jednostek gminnych, mieszkańców, 
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straży pożarnej, wolontariuszy i wszystkich tych, którzy brali udział w organizacji pomocy 

dla uchodźców.  

Radny J.Rokita zapytał jak przedstawia się sytuacja dotycząca Muzeum Szkuty w Czersku 

na chwilę obecną , czy są już jakieś ustalenia co do miejsca w którym zostanie 

zlokalizowane. 

Burmistrz A. Strzyżewski poinformował, iż Samorząd Wojewódzka Mazowieckiego chce 

wspólnie z gminą utworzyć muzeum. Samorząd Wojewódzka Mazowieckiego jest na 

etapie negocjacji ceny z właścicielem gruntów położonych przy zamku w Czersku w celu 

zakupienia terenu pod muzeum.  

b) pytania radnych i odpowiedzi 

Radny Z. Adamczyk w związku z licznymi pytaniami mieszkańców zapytał, jakie są 

konsekwencje nie opłacenia podatku w terminie, czyli od kiedy są naliczane odsetki za 

zwłokę, jakie są z tym związane dodatkowe koszty i konsekwencje. Poprosił o informację 

jak wygląda sytuacja zmiany przebiegu trasy autobusu L30. Zapytał czy wiadomo coś na 

temat wniosku złożonego do Ministerstwa Sportu o dofinansowanie na budowę hali 

sportowej przy szkole w Czaplinku. 

Pani E.Sobiepanek poinformowała, iż odsetki są liczone od pierwszego dnia zwłoki, 

naliczane są automatycznie i są obligatoryjne. Dodała, że gmina nie wysyła zawiadomień 

po jednym dniu zwłoki, natomiast w późniejszym terminie (po 2 tygodniach) jest 

uruchomiona procedura windykacyjna i wysyłane jest pismo do mieszkańca, w skutek 

czego mieszkaniec pokrywa dodatkowe koszty za upomnienie i za wysyłkę, które wynoszą 

ok 16,00 zł. Stwierdziła, iż w chwili obecnej nie jest w stanie  dokładnie podać kwoty 

odsetek za dzień zwłoki, gdyż w ostatnim czasie dość często się to zmienia.  

Pani B.Kisiel poinformowała, iż na chwilę obecną nie ma możliwości podziału linii L30 i 

stworzenia dwóch oddzielnych nowych  linii, gdyż uzyskała informację z ZTM, że 

przewoźnicy mają braki w obsadzie autobusowej. W chwili obecnej nie ma możliwości 

tworzenia nowych linii, bądź rozbudowywania obecnych tras. Dodała, że prawdopodobnie 

w październiku nastąpią zmiany dotyczące obsady autobusowej i będzie można po tym 

terminie ponownie powrócić do tematu. 

W trybie ad vocem dodatkowe pytania do udzielonej odpowiedzi przez Panią Beata Kisiel 

oraz Pani Ewy Sobiepanek zgłosił radny Z. Adamczyk.  

Pani B. Kisiel oraz Pani E.Sobiepanek udzieliły odpowiedzi na zadane pytania w trybie ad 

vocem 

Zastępca Burmistrza M. Baj odpowiadając na pytanie dotyczące wniosku o dofinansowanie 

na budowę hali sportowej przy szkole w Czaplinku poinformował, iż nie ma decyzji w tej 

sprawie z Ministerstwa.  

Radny Z. Nadstawny zapytał jak wygląda sytuacja dotycząca utworzenia parkingu oraz 

zajezdni autobusowej przy ul.Skierniewickiej obok stacji PKP, zadał pytanie dotyczące 

ograniczenia ruchu  poprzez ustawienie znaków  zakazu wjazdu samochodów 

ciężarowych powyżej 5 t na ul.Marianki oraz powyżej 12 t na ul.Zakalwarii i zapytał czym 

się kierowano przy postawieniu tych znaków w tych miejscach i czy było to uzgodnione z 

gminą. 
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Burmistrz A.Strzyżewski poinformował, iż zarządca drogi na wniosek mieszkańców ul. 

Marianki wyraził zgodę na postawienie znaku dotyczącego zakazu wjazdu samochodów 

ciężarowych powyżej 5 t. Natomiast jeżeli chodzi o parking przy ul. Skierniewickiej to nie 

zostały tam uregulowane sprawy dotyczące własności terenu przy PKP.  

Zastępca Burmistrza M.Baj rozszerzając temat, poinformował, iż gmina przystąpiła do 

projektu mobilności w ramach Stowarzyszenia Metropolia Warszawa do którego gmina 

Góra Kalwaria należy i złożyła projekt obiektu park-and-ride, który planowany jest przy 

ul.Skierniewickiej. Dodał, że dla terenu położnego bezpośredni przy stacji PKP nie ma 

możliwości stworzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, natomiast 

sprawa ta będzie podlegała dalszym analizą ponieważ gmina widzi możliwość pozyskania 

środków zewnętrznych na realizację tego celu.  

W trybie ad vocem dodatkowe pytania do udzielonej przez burmistrza odpowiedzi  

zgłosili radny Z. Nadstawny oraz radna B. Polaczyńska.  

Burmistrz A Strzyżewski udzielił odpowiedzi na zadane pytania w trybie ad vocem 

Radny Wojciech Kochański zadał następujące pytania: na jakim etapie są ustalenia 

dotyczące przebudowy skrzyżowania ul. Budowlanych, ul. Kalwaryjskiej oraz ul.Zakalwaria, 

na jakim etapie jest przebudowa drogi w Sobikowie, na jakim etapie jest sprawa dotycząca 

dzierżawy części portu oraz na jaki etapie jest rozbudowa szkoły w Czersku. 

Burmistrz A. Strzyżewski poinformował, iż gmina wystąpiła do Starosty z wnioskiem do 

przyszłorocznego budżetu o przebudowę ul. Budowlanych. Przebudowa drogi w 

Sobikowie jest na ostatnim etapie projektowania i projektanci będą występować o 

uzyskanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej, ponadto dodał, iż trwają 

jeszcze ustalenia z konserwatorem, gdyż jeden z grobów znajduje się w pasie drogi.  

Przyczyną nie podpisania umowy na dzierżawę portu była potrzeba wykorzystania terenu 

w celu pogłębienia wlotu do portu dla potrzeb służb ratunkowych oraz fakt, iż Ośrodek 

Brzanka nie został jeszcze otwarty. Natomiast jeżeli chodzi o szkołę w Czersku to gmina 

ma wykonany projekt i stara się pozyskać zewnętrzne źródła finansowania, gdyż nie jest w 

stanie w stu procentach pokryć kosztów związanych z tą inwestycją. 

Radny Jan Rokita zapytał kiedy rozpocznie się budowa szkoły w Kątach, czy w związku z tą 

inwestycją gmina będzie musiała zwiększyć nakład finansowy na ten cel,  czy oprócz 

przyznanej dotacji na remont części ul.Papczyńskiego gmina występowała z wnioskiem (na 

jaką kwotę) o dofinansowanie na remont pozostałej części ulicy oraz jak przebiega 

realizacja projektu Indonezyjskiego.  

Zastępca Burmistrza M.Baj poinformował, iż na budowę szkoły w Katach gmina pozyskała 

ponad siedem milionów złotych dotacji, natomiast w chwili obecnej realizacja inwestycji 

jest na ostatnim etapie przed ogłoszeniem zamówienia publicznego na roboty 

budowlane, dodał, że dopiero przetarg będzie mógł określić czy kwota, która jest 

przeznaczona na ten cel jest w pełni wystarczająca, ponadto stwierdził, iż biorąc pod 

uwagę  sytuację jaka ma miejsce na rynku oraz inflację, należy założyć, iż kwota w 

wysokości pond siedmiu milionów złotych może być niewystarczająca na wykonanie tej 

inwestycji.  

Odpowiadając na pytanie dotyczące ul. Papczyńskiego to M. Baj potwierdził, iż gmina 

pozyskała dotację na część realizacji inwestycji. W chwili obecnej wykonanie inwestycji jest 
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na etapie uzyskania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej. Natomiast 

rozpoczęcie budowy ul. Papczyńskiego rozpocznie się na placu pomiędzy ul Kalwaryjskiej 

a ul. Polną i będzie połączone z budową targowiska, gdyż parking przy targowisku będzie 

obsługiwany miedzy innymi przez ul. Papczyńskiego. Dodał, iż gmina będzie starała się 

występować z wnioskami  o dalsze dotacje na ten cel.  

Burmistrz A.Strzyżewski poinformował, iż realizacja projektu indonezyjskiego przebiega 

zgodnie z harmonogramem.  

Pan P.Chmielewski poinformował, iż w chwili obecnej w Indonezji przebywają trzy osoby, 

które biorą udział w konsultacjach społecznych. 

c) wolne wnioski 

Radny Z. Adamczyk wnioskował, aby Urząd Miasta i Gminy wystąpił do Dyrekcji 

Warszawskiej Wód Polskich z prośbą o wykonanie koniecznego odmulenia  lokalnych rzek 

do poziomu  rzędnej sprzed 40 lat.  

Radny Z.Adamczyk wnioskował o spotkanie z przedstawicielami Polskiej Sieci 

Energetycznej  odnośnie postępu realizacji modernizacji linii przesyłowych na terenie gmin 

oraz spotkanie z PGNIG  w celu ustalenia dalszego działania w zakresie rozbudowy sieci 

gazowniczej w naszej gminie 

Radna B. Polaczyńska pogratulowała strażakom wykonania remontu budynku Ochotniczej 

Straży Pożarnej.  

d) informacje 

Radny Z. Adamczyk zaprosił na obchody związane z rocznicą wybuchu  II Wojny 

Światowej na dzień 01.09.2022  o godz. 18:00  do miejscowości Czaplin. 

Radna A. Fedynicz-Komosa poprosiła o informacje jak będą obchodzone w dniu 

jutrzejszym uroczystości związane z rocznicą wybuchu II Wojny Światowej  

Burmistrz A.Strzyżewski poinformował iż w dniu jutrzejszym Burmistrz M. Baj złoży kwiaty 

w miejscach pamięci związanych z wybuchem II Wojny Światowej oraz przedstawiciele 

gminy będą uczestniczyli w uroczystościach w miejscowości Czaplin.  

15. Zamknięcie LXXVIII sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-

Komosa o godz. 16:35 zamknęła LXXVIII sesję Rady Miejskiej.  

 

 

 

Przewodniczący Rada Miejska  

 

Aleksandra Fedynicz-Komosa   

 

 

Protokołowała:  

Anna Witek 


